

**Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund, söndag 6 februari, 10:00, teamsmöte**  
**Närvarande: Gullvi Högberg, Bo Roos, Thomas Johansson, Hans Bogeskär, Karin Arvidsson, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn Westling**

**1. Mötets öppnande.** *Thomas öppnar mötet.*

**2. Val av justerare.** *Bengt justerar protokollet.*

**3. Föregående protokoll.** *Föregående protokoll är ok, läggs ut på websida efter möten*

**4. Rapport kring vårens verksamhet på de olika klubbarna**

*Ordförandens förslag: Korta rapporter kring respektive klubb.*

*- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Hjo är igång, Carlsborg få 4 bord.*

*- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Stängt pga pandemi, öppnar 16/2 igen*

*- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping full verksamhet, Falköping igång*

*- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Herrljunga som vanligt, Vårgårda paus under januari*

*- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. Alla klubbar öppet för verksamhet.*

*- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde i gång, ca 50% av normalt. Tibro haft DM lag semi och skall spela klubbmatcher mot Hjo och Carlsborg.*

*- Bo Roos rapporterar om Skara. Stått still januari, började 27/1*

*- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn.*

*Flera haft stängt under januari, börjar sin verksamhet igen början av februari*

**5. DM lag – utvärdering av semifinal och planering av finalen**

*Vi utvärderar semi-finalerna, och lottar till finalen. Tibro nöjda med nya lokalen, Vårgårda gick ok.*

*Reservinträdet sker enligt placering, via grupp. Första finalsammandraget blir geografisk svårt.*

*Beroende på lag blir östra sammandraget i Tibro/Skövde, västra sidan som planerat i Borås.*

*Finalhelgen i mars, kan finnas lokalproblem, Bengt och Thomas löser om det behöver flyttas.*

**6. Kommande års DM lag – hur hanterar vi lag från andra distrikt**

*Bengt beskriver en förfrågan inför årets DM-kval. Thomas och Bengt formulerar ett förslag*

*liknande det vi har i DM damer. Färre lag/par som vill spela final, tar vi upp inför spelschemat nästa år.*

**7. Tidpunkt för nästa styrelsemöte.** *Söndag 13:e mars 10:00 via teams.*

**8. Övriga frågor**

**a. Bridgemate även i lag, efterfrågas från DIV IV och nya dm-lag.** *Det innebär extra arbete, kommer testas i nästa DIV 4 Lidköping.*

**b. Starta tävlingar före 10:00 när deltagarna har kort resväg.** *Tidigare beslut ligger fast, normalt är start 10:00, men för arrangerande klubb är det helt ok att börja tidigare om deltagarna är införstådda.*

**9. Thomas avslutar mötet**

---

Bo Roos

---

Bengt Larsson